
Til medlemmerne af bestyrelsen. 

 

Frederiksværk, den 23.6.2014 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 18.juni 2014.  

 

Tilstede: Erik Winther, Bodil Nørregaard, Søren Møller, Ole Olsen, Klaus Bertelsen, Birgitte 

Benzon Bang, Michael Thomsen, Arlette Rasmussen, Helle Lunderød, Johnny Simonsen 

 

Afbud: Christoffer Gahrn, Cecilie Lodberg 

 

1. Dagsordenen blev godkendt  

2. Referatet fra sidste møde blev godkendt. 

3. Bestyrelsesforeningen havde fået ny formand. Nordea havde over for formanden luftet om 

det ville være hensigtsmæssigt at lægge kreditforeningslånet om. 

4. De nye klasser vokser stille og roligt. HF er ved at være fyldt op. 

Reparationer efter oversvømmelsen er ved at være færdige. Gulvet i studiecentret mangler 

stadig, men bliver færdigt i sommerferien. Regnskabet forventes klar i september. Vi har 

godt 4 mio ude at ”svømme.” 

10’eren er godt i gang. Lærerne virker glade for skulle være her. 

Årsregnskabet er godkendt i ministeriet. 

Alle indbydes til translokation. Vigtigt at melde til, så vi kan reservere pladser. 

5. Ingen meddelelser. 

6. Økonomien ser fornuftig ud. Efter enkelte spørgsmål nikkede bestyrelsen til den økonomiske 

udvikling. 

7. Ferieplanen blev – heldigvis – godkendt. 

8. Bestyrelsen diskuterede de værdier, der indtil nu er fremlagt som resultat af den lange proces, 

der er forgået på skolen. Det blev anerkendt som flot arbejde, men bestyrelsen ville stadig 

gerne have været inddraget noget tidligere og forventede at blive inddraget mere i 

diskussioner omkring hvordan skolens værdier skal implementeres i dagligdagen. Det 

besluttede at gøre næste bestyrelsesmøde til et temamøde om dette emne og inviterer 

oplægsholdere, der kan belyse værdidebatten og den nye kommunikationsstrategi. De to ting 

må hænge sammen, var holdningen. 

9. Der aftaltes følgende datoer for efteråret: 

                     Onsdag d. 3.9.2014    

           Onsdag d. 5.11.2014 

           Onsdag d. 10.12.2014  

 

 

Ref.  Johnny Simonsen 


